
Hvad  er  det  Nye  Paradigme?
Afslutning og
mobilisering med Helga Zepp-
LaRouche
Zepp-LaRouche: Jeg mener, at den Nye Silkevej er ånden, der er
kommet ud af lampen og ikke kan stoppes tilbage igen, hvis man
simpelt hen tænker på, hvad den Nye Silkevej har gjort for
landene, som deltager, frem til dette punkt, med undtagelse af
visse andre, økonomiske aftaler, som Kina og et par andre
lande havde, så er for det meste Latinamerika, Afrika og de
fleste  dele  af  Asien  virkelig  blevet  nægtet  den  form  for
udviklingsperspektiv, som Bælte & Vej Initiativet tilbyder.
Det er første gang, at landene i udviklingssektoren har udsigt
til at overvinde fattigdom og underudvikling i meget hurtigt
tempo.  Kina  langer  ikke  gamle  teknologier  ud,  gamle
industrier, men bringer disse lande med om bord for at deltage
i  fælles  rumprogrammer  og  andre  avancerede,  videnskabelige
foretagender.  Så  folk  indser,  at  der  er  et  helt  andet
perspektiv og en helt anden mulighed for, at ideen om at
overvinde fattigdom på planeten meget hurtigt er ved at blive
en realitet.
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